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24. srpna 2022

Fico: Stát musí zdanit banky a monopoly, aby měl na
kompenzace pro občany a firmy (VIDEO SK, 50 min)
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SLOVENSKO: Robert Fico se na tiskové konferenci věnoval

dvěma základním tématům. Prvním tématem byla výzva

adresovaná ministrovi vnitra Mikulci, aby \"vypadl\" ze

svého postu, protože se objevily informace v souvislosti se

soukromou SBS, která dostala zakázku v Nemocnici Sv.

Michala, která patří do portfolia ministerstva vnitra.

Informace potvrzují, že rodinný byznys je základ politiky

ministra vnitra
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Na snímku uprostřed Robert Fico během tiskové besedy

„Všichni si pamatujeme, když jsme opakovaně odvolávali z funkce

ministra vnitra, co všechno tento člověk napáchal během svého

působení na vojenském zpravodajství. Ministr vnitra je člověk, který

napáchal podstatně závažnější zločiny. Věděl o všech krocích

vyšetřovatelů NAKA, když se útočilo na opozici, dal pokyn na

přerušení zásahu vůči třem udavačům, když jejich úřad inspekční

služby ministerstva vnitra chtěl zadržet, je podezřelý z korupce,

protože to říkají důvěryhodní svědci, ale toto jen potvrzuje jeho

obraz, ” jmenoval R. Fico. Dal zakázky otci, později bratrovi, ale

podle slov Mikulce všechno bylo legitimní a čisté.

Druhé důležité téma je otázka energií. R. Fico řekl, že už nemá co

jiného udělat, tak požádal ministra hospodářství Sulíka o setkání,

protože mu záleží na tom, aby věděl, co má pro občany SR připravené

od 1. ledna 2023. Uvedl, že média sami dostávají informace ze škol a

od firem o obrovském zdražování. Jeden měsíc například platí záloha

1 000 eur, další měsíc například škola v Rimavské Sobotě 6 000 eur.

Předseda SMERu - SD zopakoval postoj strany. „Za prvé si

myslíme, že by bylo správné zdanit banky a velké

monopoly. Bankovní odvod může přinést stovky milionů do

státního rozpočtu. Jak dnes vydělávají přirozené monopoly
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a distribuční společnosti? Říkám to obrazně, nemůže odejít

z atomové elektrárny 1 megawatt a náklady jsou 40, 50, 60

eur a tatáž elektřina se nám vrátí za 500 eur za 1 megawatt.

Jak to ti lidé mají zvládnout? Ve jménu jaké války mají mít

lidé na sobě v zimě dva svetry? Proto náš postoj by byl

evidentní, za prvé zdanit vše, co lze zdanit pokud jde o

monopoly, banky a ty, kteří vydělávají na energiích a tyto

peníze použít na kompenzační programy pro konkrétní

firmy a konkrétní lidi, kteří to reálně potřebují,”  přiblížil R.

Fico.

Dále uvedl, že nevylučuje, že strana SMER-SD přijde do NR SR s

konkrétními návrhy a pravděpodobně navrhne i zdanění monopolů,

které vydělávají obrovské peníze. Ty by se měly vrátit v podobě

kompenzačních mechanismů.

Místopředseda strany Erik Kaliňák dodal k ministru Mikulci, že i na

dnešní tiskové besedě lhal a snažil se vytvořit dojem, že firma, která

vyhrála zakázku na hlídání Nemocnice sv. Michala je „náhodná”

firma a jeho bratr se stal „náhodou” jejím jednatelem. Pravdou je, že

do této firmy vstoupil v roce 2018 i se společnicí, paní

Lukačovičovou. Jeho na pozici jednatele nahradil (zřejmě) manžel,

pan Lukačovič. Ten Lukačovič, se kterým Mikulec podnikal iv

minulosti ve firmě Aegis EU, která dostal zakázku od Mikulcova

bratra v 2012, kdy byl šéfem Vojenské zpravodajské služby.

Místopředseda strany Ľuboš Blaha uvedl, že Slovensko dnes naplňuje

všechny znaky toho, čemu se v politologii říká, selhaný stát. Tady

totiž není vláda, která by pomáhala lidem na Slovensku, ale na

Ukrajinu posílají peníze. „Já chci upozornit i na to, že celá

Evropa přemýšlí nad tím, jak řešit plynovou krizi, ceny

energií, zdražování, protože to, co může přijít na podzim a

v zimě, bude takový sociální výbuch, že to rozbije všechno.

Speciálně na Slovensku, kde tato vláda neřeší nic,“  řekl Ľ.
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Blaha. Podle jeho slov by bylo řešení stejně jako návrh labouristů v

Británii, že lidé budou platit za energie stejně jako dosud a všechno,

co bude nad rámec, zaplatí stát.

Watch Video At: https://youtu.be/OGuVqeQCOvc

ZDROJ: SMĚR/HSP

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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